

2025:

2 weeks in Ali Bey Manavgat by Patricio Travel 5 weeks in summer holidays in Turkey - visit us!

2 Wochen im Ali Bey Manavgat mit Patricio Travel und 5 Wochen in der Türkei im Sommer - komm vorbei!

2024: New book on the market - A lot of Ball Science in Padel!

Our leading book (with the German Padel Association) 4 Padel came out: Meyer&Meyer-Verlag: „Faszination Padel"

In spring 2024, we were able to learn a few tips from Star Coach Hernan Flores at Padel City in Munich.

We also were at Geretsried 4 the c-course of the German Padel Association.

Im Frühjahr 2024 durften wir bei Startrainer Hernan Flores einige Tipps von ihm in Padel City in München lernen.

Wir waren außerdem in Geretsried für den C-Schein des Deutschen Padelverbands.

Unser führendes Padelbuch mit Förderung des DPV kam heraus: Faszination Padel

Hernan

2023: Coaching with German Bundesliga

In the summer of 2023, some players received voluntary support to further improve their performance.

Im Sommer 2023 wurden einige Spielerinnen ehrenamtlich bei einer weiteren Leistungssteigerung unterstützt.

Sommer 2022: Coaching with German Bundesliga

In the summer of 2022, some kids received voluntary support to further improve their performance.

Im Sommer 2022 wurden einige Kids ehrenamtlich bei einer weiteren Leistungssteigerung unterstützt.

2022/2023: Praktikum with Tony Soysal

Juni 2023: Tenniscamp with Tomáš Šmíd - in history ATP Nr. 1 in doubles and Coach of Boris Becker

You always learn: internship 2023 with Tony Soysal

Doha Total Open 2020 - Sparring and Coaching

Screenshot_20240422_105042_Instagram~2

Frühere Referenzen vor 2020

Best player of a measurement

ATP position below 25

Largest increase of a player

Increase from LK2 to DTB 160 in 6 tournament weeks

Biggest successes of our players

Victory against 280 WTA active ranking / victories in the 2nd Bundesliga / victories against active 1st Bundesliga players

Our most important cooperation was...

...with the coach of a Wimbledon winner.

Some of our players were in the Bavarian clubs... ..

Iphitos Munich, Großhesselohe, Luitpoldpark Munich,
Manching, Red-White Bayreuth

Du kannst bei uns mit **Freude am Spiel** möglichst schnell noch besser werden und trotzdem hart trainieren.

Wir holen für dich

aus jeder Übung individualisiert und flexibel das Maximum
heraus.

Außerdem waren wir für dich über Jahre hinweg deutschlandweit unterwegs und konnten so eine Vielzahl an außergewöhnlichen und sehr hilfreichen Kompetenzen bei den besten Trainern entwickeln, die in dieser Kombination sehr selten sind.

2012-12-04 18.35.24-1

2014-11-01 09.26.39

2015-01-08 16.14.53

*Erfahrungen an der Uni Bayreuth, mit der Zeitschrift TennisSport,
an der Uni Dortmund, beim NTV und beim Verband deutscher Tennislehrer*

Zertifikate

*Geschütztes Toni Nadal Excellence Diplom, VDT/DTB lizenzierte deutsche Tennisschule im
Jahr 2012, Zertifikat Hochschullehre Bayern, Europa in NRW, Diplom-, Master- und
Bachelorprüfer,*

Empfehlungsschreiben: Chef-Bundestrainer Herren im Golf, GPTCA

Bester Spieler einer Messung

ATP-Position unter 30

Größte Steigerung einer Spielerin

Steigerung von LK2 auf DTB 160 in 6 Turnierwochen

Größte Erfolge unserer Spieler/-innen

*Sieg gegen 280 WTA Aktivranking / Siege in der 2. Bundesliga / Siege gegen aktive 1.-
Bundesliga-Spielerinnen*

Unsere wichtigste Zusammenarbeit war...

...mit dem Trainer eines Wimbledon-Siegers.

Einige unserer Spieler/-innen waren in den bayrischen Vereinen...

Iphitos München, Großhesselohe, Luitpoldpark München,

Manching, Rot-Weiss Bayreuth

Informationen in Deutsch findest Du weiter unten!

You can improve your game as fast as possible and still train hard. We get for you from each exercise individualized and flexible the maximum out. In addition, we have been travelling all over Germany for you over the years and were thus able to develop a multitude of extraordinary and very helpful skills with the best trainers, which are very rare in this combination.

news

February/March 2019: **Mental coaching** in tennis by Alberto Castellani

Design of a **youth performance concept with theoretical reference** (basis: district and state concepts) for the **TC Rot-Weiss Straubing**: October/November 2018

Our new partner is the Straubing company **Völkl**.

First Toni-Nadal certificate "**Excellence**".

From May 2018 training at TSV Mitterfels in the Bavarian Forest

Organizing the **new BTV Talentino-Kleinfeld-Cup** around Straubing

From September 2018 training in the TSV 1883 Bogen (longtime honorary member of the club: tennis professional Daniel Brands)

university

state-certified sports teacher (teaching profession Realschule Bayern)

Training with academic background. (evaluation, analysis, tactics, self-learning)

student assistant at the head of discipline of the German Tennis University Championships

Lecture in July 2015 at the Regional Congress South of the VDT; Sunday - in front of
Schönborn

Lectures in the context of a position as **a scientific employee**

Certificate of university teaching in Bavaria for scientific staff as the youngest owner at the
time

Management of seminars, university events and co-organization of university tournaments
and congresses

Bachelor and Master examiner in Dortmund

Doctoral colloquia and sports science courses

Publications on tennis performance topics in TennisSport and other recognized magazines

Tennis coach at the University of Bayreuth

School cooperations as a tennis school with the University of Bayreuth

Presentations for Rotary

competitive sport

over years of **experience** in each case: Munich, Hamburg, Dortmund, Lüneburg, Bayreuth,
Weiden

Toni Nadal Excellence Certificate

Support and training: **Bundesliga** and Regionalliga; ITF Tournaments

Promotion in the DTB ranking list from April 2014 to October 2014 and in only 4 tournament
months from DTB 460 to DTB 260 and in 10 months from DTB 465 to DTB 176 and from **LK 2**

to DTB 160 in 6 tournament weeks

Players were members of 4 of the 9 Leading Tennis Clubs of Germany

2013 to 2015: **Private ITF - Training** at locations in and around Starnberg 2014 and 2015:

Germering, Gilching, Weßling

(Letter of Recommendation from **Head National Coach in Golf**)

Training with Schäffkes, Petzschner, H. Albrecht

Events in the performance centres visited in BTV, NTV, WTV

Various letters of recommendation from the university or trainers (e.g. sports faculty in
Bayreuth)

Advice and coaching of A-trainers in the care relationship

Support and Training: Squad Youth of the German Tennis Federation

BTV trainer B performance, association payment like A trainer at NTV as leading regional
trainer

2008/2009: PTR and VDT licenses

weekly tournament support ITF/DTB tournaments 2014 and 2015

Focus: **psychology and tactics**, kinetics and biomechanics

Junior Group of referees in the BTV (2009)

AMitterfels9

Tennis in clubs and sport in general

external evaluations

since May 2018: club development and training at TSV Mitterfels

from September 2018: club training with BTV club consulting at TSV 1883 Bogen

Cooperation and studies: Teaching profession - Association - University - School

2014 and 2015: club trainer in Germering and Weßling

in Munich membership at Iphitos and internship at the tournament organization

2012: "**German Tennis School**" as youngest director next to JessenTennis

2008-2011: Training in and around Bayreuth and Weiden

2008: Training in and around Tirschenreuth in the clubs Tirschenreuth, Waldsassen, Reuth,

Erbendorf, Mitterteich and Bärnau

2009 Cardio Tennis Coach

2009: BTV-Certificate: "**Trainer as engine of the club**".social affairs

Membership in the Rotaract (**Rotary Youth Organization**) Club Bayreuth 2009 to 2014:

visits to old people's homes, work with migrants, buy-one more actions and fundraising
(Shelterbox)

Membership of Rotaract Club Germering since 2015

Lions Quest of lions international: Social skills in sports and at school

Jubiläumseblem der Challenge

2014-06-08 14.34.49

2015-01-15 14.04.00

News

- Mental Tennis Coaching Ausbildung bei Alberto Castellani

- GPTCA-Fortbildung: Alberto Castellani (Vorstand), Marc-Kevin Göllner (DavisCup Sieger), Mike Diehl (Fed Cup Fitness Coach), Tomas Behrend (Vorstand GER)
- Unser neuer Partner ist die Straubinger Firma Völkl.
- Entwurf eines Jugendleistungskonzepts mit Theorie-Bezug (Basis: Bezirk- und Landeskonzeppte) für den **TC Rot-Weiss Straubing**: Oktober/November 2018
- Erstes Toni-Nadal-Zertifikat „Excellence"
- Ab Mai 2018 Training beim TSV Mitterfels im bayrischen Wald
- Ausrichtung des neuen BTV Talentino-Kleinfeld-Cups um Straubing
- Ab September 2018 Training im TSV 1883 Bogen (langjähriges Ehrenmitglied des Vereins: Tennisprofi Daniel Brands)

Uni

- staatlich geprüfter Sportlehrer (Lehramt Realschule Bayern)
- Training mit akademischem Hintergrund. (*Auswertung, Analyse, Taktik, Eigenlernen*)
- studentische Hilfskraft beim Disziplin-Chef der deutschen Tennis-Hochschul-Meisterschaften
- Vortrag im Juli 2015 beim Regionalkongress Süd des VDT; Sonntag - vor Schönborn
- Vorträge im Rahmen einer Stelle als wissenschaftlicher Mitarbeiter
- Zertifikat Hochschullehre Bayern für wissenschaftliche Mitarbeiter als damals jüngster Inhaber
- Leitung von Seminaren, Universitätsveranstaltungen und Mitorganisation von Universitätsturnieren und Kongressen
- Bachelor- und Masterprüfer in Dortmund
- Doktorandenkolloquien und sportwissenschaftliche Ausbildungen
- Veröffentlichungen zu Leistungstennisthemen in der TennisSport und anderen anerkannten Magazinen
- Tennistrainer an der Uni Bayreuth
- Schulkooperationen als Tennisschule mit der Uni Bayreuth
- Vortrags-Vermittlungen für Rotary

Leistungssport

- über Jahre Erfahrung gesammelt jeweils in: München, Hamburg, Dortmund, Lüneburg, Bayreuth, Weiden
- Toni Nadal Excellence Zertifikat
- Betreuung und Training: Bundes- und Regionalliga; ITF-Turniere
- *Aufstieg in der DTB-Rangliste von April 2014 bis Oktober 2014 und in nur 4 Turniermonaten von DTB 460 auf DTB 260 und in 10 Monaten von DTB 465 auf DTB 176 und von LK 2 auf DTB 160 in 6 Turnierwochen*
- *Spieler/-innen waren Mitglied von 4 der 9 Leading Tennis Clubs of Germany*
- 2013 bis 2015: Privates ITF - Training in Standorten in und um Starnberg 2014 und 2015: Germering, Gilching, Weßling (Empfehlungsschreiben Chef-Bundestrainer im Golf)
- In den letzten Jahren: **Praktika** bei Sprenglewski, Apfel, Noah, Matteucci
- **Training** bei Schöffkes, Petzschner, H. Albrecht
- Veranstaltungen in den Leistungszentren besucht im BTV, NTV, WTV
- Diverse Empfehlungsschreiben von der Uni oder von Trainern (z.B. Sportfakultät in Bayreuth)
- Beratung und Coaching von A-Trainern beim Betreuungsverhältnis
- Betreuung und Training: Kaderjugendliche des Deutschen Tennisbundes
- BTV Trainer B-Leistung, Verbandsbezahlung wie A-Trainer beim NTV als leitender Regionstrainer
- 2008/2009: PTR- und VDT-Lizenzen
- wöchentliche Turnierbetreuung ITF/DTB-Turniere 2014 und 2015
- Schwerpunkt: Psychologie und Taktik, Bewegungslehre und Biomechanik
- Junior Group der Schiedsrichter im BTV (2009)

Tennis im Verein und Sport allgemein

- externe Evaluationen
- seit Mai 2018: Vereinsaufbau und Vereinstraining beim TSV Mitterfels

- ab September 2018: Vereinstraining mit BTV-Vereinsberatung beim TSV 1883 Bogen
- Kooperationen und Studium: Lehramt - Verein - Uni - Schule
- 2014 und 2015: Vereinstrainer in Germering und Weißling
- in München Mitgliedschaft beim Iphitos und Praktikum bei der Turnierorganisation
- 2012: Auszeichnung „Deutsche Tennisschule" als jüngster Leiter neben JessenTennis
- 2008-2011: Training in und um Bayreuth und Weiden
- 2008: Training in und um Tirschenreuth in den Vereinen Tirschenreuth, Waldsassen, Reuth, Erbdorf, Mitterteich und Bärnau
- 2009 Cardio-Tennis-Trainer
- 2009: BTV-Zertifikat: „Trainer als Motor des Vereins"

Soziales

- Mitgliedschaft beim Rotaract (Jugendorganisation von Rotary) Club Bayreuth
2009 bis 2014: Altenheimbesuche, Arbeit mit Migranten, Kauf-eins-mehr-Aktionen und Spendensammlungen (Shelterbox)
- Mitgliedschaft beim Rotaract Club Germering seit 2015